

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 5 of Session B - Check-in Timeslot: 5:30 p.m. to 5:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 5 - 報到時段：5:30 p.m.至 5:40 p.m.

Page 頁 1/10

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
178A	CT1UA560D	180C	RA1UA045E	183B	CT1UB990D	186A	ML1UA360E	188C	CG1UA265E
178B	RC1UA215D	181A	CG1UA290E	183C	ML1UA900D	186B	ML1UA746E	189A	ML1UB963E
178C	ML1UA430E	181B	ML1UB741E	184A	CT1UB900E	186C	CT1UB921D	189B	RC1UA240E
179A	ML1UB849D	181C	CG1UA268D	184B	CG1UA178D	187A	ML1UA348E	189C	RC1UA607D
179B	ML1UB039E	182A	CT1UB282E	184C	CT1UA080E	187B	ML1UB691D	190A	CT1UB961E
179C	CT1UB937E	182B	ML1UB036E	185A	CT1UA815D	187C	CT1UB411D	190B	RC1UA327D
180A	ML1UB856D	182C	CT1UC013E	185B	CT1UB988D	188A	CG1UA187D	190C	CT1UA313D
180B	CT1UB565E	183A	ML1UB103D	185C	CT1UB904E	188B	RG1UA010E	191A	CT1UC014D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 5 of Session B - Check-in Timeslot: 5:30 p.m. to 5:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 5 - 報到時段：5:30 p.m.至 5:40 p.m.

Page 頁 2/10

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
191B	RC1UA441E	194A	RC1UA604E	196C	CT1UB051E	199B	CT1UB738E	202A	CT1UA623E
191C	RC1UA013D	194B	ML1UB780D	197A	CT1UA782D	199C	CT1UA831Y	202B	ML1UA619Y
192A	ML1UB300D	194C	ML1UA898D	197B	CT1UA594D	200A	CT1UA210E	202C	CT1UA920E
192B	CT1UA161E	195A	CT1UA117D	197C	ML1UA432D	200B	CT1UC016D	203A	ML1UB086E
192C	ML1UA829E	195B	CG1UA058D	198A	CT1UB617D	200C	CG1UA055E	203B	ML1UA343D
193A	ML1UB938E	195C	ML1UA200Z	198B	ML1UB509D	201A	CT1UA388E	203C	ML1UB911E
193B	ML1UA846D	196A	ML1UB178D	198C	ML1UB917E	201B	CT1UB007D	204A	ML1UB415D
193C	RG1UA038D	196B	ML1UB369D	199A	RC1UA389D	201C	ML1UB734D	204B	ML1UA910E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

- * On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.
- * 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的漾景閣第 1 座、漾景閣第 2 座、漾景閣第 3 座、漾景閣第 5A 座及漾景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 5 of Session B - Check-in Timeslot: 5:30 p.m. to 5:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 5 - 報到時段：5:30 p.m.至 5:40 p.m.

Page 頁 3/10

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
204C	RC1UA028D	207B	CT1UA903E	210A	CT1UA602D	212C	CG1UA272E	215B	CT1UB018D
205A	RC1UA397E	207C	CT1UB297D	210B	RC1UA270E	213A	RC1UA405E	215C	CT1UC018D
205B	RC1UA558D	208A	CT1UB308E	210C	CT1UB105E	213B	CT1UA228E	216A	ML1UB343D
205C	CT1UA580E	208B	ML1UA630E	211A	ML1UB935E	213C	ML1UA288D	216B	RC1UA324D
206A	ML1UB661D	208C	RC1UA205D	211B	RC1UA460E	214A	HK1UA137E	216C	ML1UB645D
206B	CT1UB758D	209A	ML1UB889E	211C	CT1UB882D	214B	CT1UB917D	217A	ML1UA220E
206C	ML1UB285E	209B	CT1UA347E	212A	CG1UA142E	214C	RC1UA152E	217B	ML1UA249D
207A	ML1UA244E	209C	ML1UA303E	212B	CT1UA374D	215A	CT1UB943D	217C	CT1UB855E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 5 of Session B - Check-in Timeslot: 5:30 p.m. to 5:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 5 - 報到時段：5:30 p.m.至 5:40 p.m.

Page 頁 4/10

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
218A	ML1UB967D	220C	HK1UA090E	223B	HK1UA105D	226A	CT1UB401D	228C	ML1UA920D
218B	CT1UA846D	221A	CT1UA211E	223C	RC1UA233D	226B	CT1UC040D	229A	CT1UA818E
218C	RC1UA608E	221B	CT1UA781D	224A	ML1UB946D	226C	HK1UA101E	229B	CT1UB691D
219A	ML1UA393E	221C	ML1UB804E	224B	CG1UA284D	227A	CT1UB442E	229C	RC1UA213E
219B	CT1UB833D	222A	CT1UB913D	224C	CT1UB593E	227B	ML1UB706E	230A	RC1UA567D
219C	ML1UA494D	222B	ML1UB317D	225A	CT1UA694E	227C	ML1UB962D	230B	CT1UB414E
220A	ML1UA240E	222C	CT1UB967E	225B	CT1UB624D	228A	CT1UA752D	230C	CT1UB243D
220B	RC1UA033E	223A	RG1UA033D	225C	CT1UB165E	228B	ML1UB936D	231A	ML1UB057E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

- * On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.
- * 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 5 of Session B - Check-in Timeslot: 5:30 p.m. to 5:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 5 - 報到時段：5:30 p.m.至 5:40 p.m.

Page 頁 5/10

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
231B	CT1UB863D	234A	ML1UB996D	236C	CT1UB868E	239B	CG1UA115D	242A	ML1UB413E
231C	CT1UA907E	234B	RG1UA030D	237A	CG1UA092E	239C	CT1UB701D	242B	ML1UA869D
232A	ML1UA633E	234C	RC1UA597E	237B	ML1UA043D	240A	ML1UA257E	242C	CT1UA273E
232B	CT1UB543D	235A	CT1UB284D	237C	ML1UA684D	240B	CG1UA028E	243A	ML1UB426E
232C	CG1UA087E	235B	CT1UA665D	238A	CT1UA102E	240C	ML1UA543E	243B	HK1UA072E
233A	CT1UB547E	235C	ML1UA167D	238B	RC1UA582D	241A	CT1UA272D	243C	RC1UA629D
233B	ML1UA850D	236A	ML1UB972D	238C	RC1UA549D	241B	HK1UA157D	244A	ML1UB111D
233C	CT1UB117D	236B	CG1UA074E	239A	CT1UB427D	241C	CT1UA058D	244B	RC1UA541D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

- * On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.
- * 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 5 of Session B - Check-in Timeslot: 5:30 p.m. to 5:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 5 - 報到時段：5:30 p.m.至 5:40 p.m.

Page 頁 6/10

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
244C	RC1UA495D	247B	CT1UA096E	250A	ML1UB374D	252C	ML1UA731E	255B	ML1UA237E
245A	CT1UA657D	247C	CT1UB021D	250B	CT1UB856D	253A	CT1UB712E	255C	ML1UA875D
245B	CT1UB191D	248A	ML1UB240E	250C	RC1UA195E	253B	CT1UA275E	256A	RC1UA061E
245C	CT1UB349D	248B	ML1UA863D	251A	ML1UA160E	253C	ML1UB225D	256B	ML1UA832D
246A	ML1UA384D	248C	CT1UB747E	251B	CT1UA434D	254A	CT1UA006Y	256C	CT1UB576Z
246B	CT1UB715D	249A	ML1UB807D	251C	ML1UA409E	254B	CT1UA325E	257A	CT1UB920E
246C	CT1UB888D	249B	HK1UA127D	252A	ML1UA853E	254C	CT1UB964E	257B	CT1UB374E
247A	CT1UA771D	249C	CT1UA019D	252B	CT1UA640E	255A	CT1UA307E	257C	CG1UA016E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

- * On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.
- * 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 5 of Session B - Check-in Timeslot: 5:30 p.m. to 5:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 5 - 報到時段：5:30 p.m.至 5:40 p.m.

Page 頁 7/10

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
258A	ML1UA712D	260C	CT1UA199D	263B	CT1UB304D	266A	CT1UA258E	268C	RC1UA333E
258B	ML1UB714Z	261A	ML1UB592E	263C	CT1UA001E	266B	ML1UA585D	269A	CT1UA884D
258C	ML1UB207Y	261B	CT1UB228D	264A	CT1UA707D	266C	CT1UB605D	269B	HK1UA001E
259A	CT1UA566D	261C	CT1UA511E	264B	CT1UA687D	267A	CT1UA069E	269C	ML1UA699E
259B	ML1UB843E	262A	ML1UA285E	264C	CT1UB562D	267B	CT1UB915E	270A	ML1UA726D
259C	HK1UA167D	262B	CT1UA533E	265A	CT1UB720D	267C	CT1UA047E	270B	CT1UB530E
260A	ML1UB882E	262C	ML1UA519E	265B	CT1UB985E	268A	ML1UA808D	270C	CT1UB635D
260B	ML1UB293D	263A	RC1UA155E	265C	ML1UA085E	268B	CT1UB827D	271A	CT1UB777E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 5 of Session B - Check-in Timeslot: 5:30 p.m. to 5:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 5 - 報到時段：5:30 p.m.至 5:40 p.m.

Page 頁 8/10

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
271B	CT1UB756E	274A	ML1UB970E	276C	ML1UB926D	279B	RC1UA265E	282A	CT1UA468E
271C	ML1UB805D	274B	CT1UB693D	277A	RA1UA007D	279C	CT1UB885E	282B	ML1UA815E
272A	RC1UA346E	274C	CT1UB599D	277B	CT1UC021E	280A	RC1UA291D	282C	RC1UA264D
272B	ML1UB717D	275A	CT1UB754E	277C	CT1UB567E	280B	CT1UA339D	283A	HK1UA173E
272C	RC1UA605D	275B	HK1UA166E	278A	ML1UA542D	280C	RC1UA192D	283B	CT1UA318D
273A	ML1UA294E	275C	CT1UA264D	278B	RC1UA588E	281A	RC1UA624D	283C	CT1UC002D
273B	CT1UB275D	276A	ML1UB388D	278C	CT1UA875Z	281B	CT1UB521D	284A	CT1UC047E
273C	CT1UB432D	276B	ML1UB971E	279A	ML1UB699E	281C	CT1UB929D	284B	ML1UB793D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

- * On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.
- * 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 5 of Session B - Check-in Timeslot: 5:30 p.m. to 5:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 5 - 報到時段：5:30 p.m.至 5:40 p.m.

Page 頁 9/10

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
284C	RG1UA004D	287B	CT1UA711D	290A	ML1UB966E	292C	RC1UA001E	295B	CT1UB768D
285A	CT1UA891D	287C	ML1UA773E	290B	ML1UA265E	293A	RC1UA310E	295C	HK1UA050E
285B	ML1UA146D	288A	ML1UB517E	290C	CT1UC045E	293B	CT1UB492D	296A	CT1UB910E
285C	RC1UA096D	288B	ML1UB829E	291A	ML1UB739E	293C	ML1UA919E	296B	ML1UB366D
286A	ML1UA927D	288C	CT1UB859D	291B	CT1UA912D	294A	CT1UB637E	296C	RC1UA340E
286B	CT1UA799D	289A	ML1UB818D	291C	HK1UA062D	294B	ML1UB588Y	297A	CT1UB371E
286C	CT1UB750E	289B	ML1UA473E	292A	HK1UA115D	294C	RC1UA411E	297B	ML1UA556E
287A	HK1UA160D	289C	RG1UA029E	292B	RC1UA058E	295A	CT1UA914D	297C	CT1UB459Y



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

- * On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.
- * 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 5 of Session B - Check-in Timeslot: 5:30 p.m. to 5:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 5 - 報到時段：5:30 p.m.至 5:40 p.m.

Page 頁 10/10

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
298A	RC1UA583D	300C	ML1UA401D	303B	ML1UA446E				
298B	RC1UA561D	301A	CT1UB001D	303C	CT1UA864D				
298C	RA1UA033D	301B	ML1UA737E	304A	ML1UB928E				
299A	CT1UC007D	301C	CT1UA045D	304B	ML1UA855E				
299B	CT1UA192E	302A	ML1UA086E	304C	CT1UB959D				
299C	CT1UB344E	302B	CG1UA196D						
300A	CG1UA242E	302C	ML1UB572E						
300B	ML1UA350D	303A	ML1UB752E						



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

- * On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.
- * 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。